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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 

Przedkładam sprawozdanie Nr 0057.9.2016 z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 22 

września 2016 roku do dnia 19 października 2016 roku. 

W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw gospodarki przestrzennej i  inwestycji:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się informacjami dot. modernizacji oświetlenia w 
budynku hali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 1 i wyraził zgodę na 
poniższe: 
Harmonogram: 
-ogłoszenie – 20.09.16 r. 
-podpisanie umowy – ok. 28.10.16 r. 
-wykonanie – 45 dni (ok. 13.12.16 r.) 
Kryteria: cena 60%, termin wykonania (35-45 dni) 30%, gwarancja (24-36 miesięcy) 
10%. 
Warunki: wymiana lamp w godz. 14-20 w kolejności uzgodnionej ze SP Nr 1, hala 
gimnastyczna będzie wyłączona z użytkowania na  2 tygodnie na początku listopada 
bez zastrzegania robót wykonanych na umowę o pracę. 
Dyrektor SP Nr 1 prosi o przekazanie zdemontowanych lamp w celu wymiany w 
budynku szkoły. 
Burmistrz powołał i zatwierdził podziału zadań komisji przetargowej dla zadania 
„Modernizacja oświetlenia w budynku hali gimnastycznej Szkoły Podstawowej Nr 1 
w Barlinku” w składzie: 
- J. Zubyk – Przewodniczący – kierowanie pracą komisji, przygotowanie opisu 
przedmiotu zamówienia, ustalenie wartości zamówienia, wybór trybu, określenie 
kryteriów oceny ofert, otwarcie ofert, ocena spełnienia warunków udziału w 
postępowaniu przez wykonawców oraz badanie i ocena ofert; 
- W. Kościukiewicz – Członek – przygotowanie opisu przedmiotu zamówienia, 
ustalenie wartości zamówienia, wybór trybu, przygotowanie postępowania i 
przeprowadzenie postępowania, określenie kryteriów oceny ofert, ocena spełnienia 
warunków udziału w postępowaniu przez wykonawców, badanie i ocena ofert; 
sporządzenie protokołu; 
- E. Kumor - Członek – otwarcie ofert, ocena spełnienia warunków udziału w 
postępowaniu przez wykonawców oraz badanie i ocena ofert 
Wartość zamówienia wg. kosztorysu inwestorskiego wynosi 167.606,77 zł. Burmistrz 
wyraził zgodę na podanie kwoty, jaką zamawiający zamierza przeznaczyć na 
sfinansowanie zamówienia w wysokości 127.000 zł. Możliwe będzie ewentualne 
zwiększenie tej kwoty do 150.000 zł przy wykorzystaniu zwrotu za nieprawidłowe 
okna.  

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. budowy sygnalizacji świetlnej 

skrzyżowań ul. Kombatantów z ul. 11 listopada i ul. Widok. 



 2

W dniu 16.08.16 r. ENEA Dystrybucja Sp. z o.o. powiadomiła, że nie może ukończyć 
dokumentacji na przyłącze i w związku z tym chce rozwiązać umowę o przyłączenie 
do sieci.  
Gmina zaproponowała nową trasę przyłącza i ENEA podjęła dalsze prace projektowe, 
jednak opóźnienie w stosunku do zakładanych pierwotnie terminów jest duże – projekt 
na naradę koordynacyjną trafił w dniu 14.09. Szacunkowy termin uzyskania 
pozwolenia na budowę przyłącza to koniec listopada. Samo przyłącze zostanie 
najprawdopodobniej wykonane już po sezonie zimowym.  
W związku z tym możliwe są dwa rozwiązania: 
-przeprowadzenie przetargu i wykonanie sygnalizacji świetlnej w tym roku i 
pozostawienie jej bez podłączenia na ok. 5 miesięcy (problem z odebraniem zadania, 
tracimy gwarancję za miesiące oczekiwania); 
-przeprowadzenie przetargu i wykonanie zadania w roku 2017 po wykonaniu 
przyłącza (konieczność wprowadzenia zadania do nowego budżetu). 
Ze względu na to, że Enea nie zdążyła wykonać dokumentacji burmistrz wybrał 
wariant Nr 2. 

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie 

działek przeznaczonych na sprzedaż i przedstawił wnioskodawcy informacje nt. 
planowanych przez gminę inwestycji drogowych w obszarze działek: 
-dz. nr 221 obr. Swadzim – nie leży w obszarze planowanych inwestycji drogowych; 
-dz. 210 obr Równo – leży w bezpośrednim obszarze prowadzonej obecnie inwestycji 
dotyczącej budowy drogi gminnej Równo – Laskówko o nawierzchni asfaltowej i 
szerokości 3,5 m (dz. 75/2). Termin zakończenia zadania – 30.11.2016 r. 
-dz. 24/3 i 24/4 obr. Dzikowo – nie leży w obszarze planowanych inwestycji 
drogowych. Należy jednak stwierdzić, że przez powyższe działki prowadzi jedyny 
dojazd z drogi dz. 63/3 do drogi dz. 10. 

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z 4 ofertami na opracowanie dokumentacji 

projektowo-wykonawczej w celu realizacji zadania pn. „Zaopatrzenie w wodę 
mieszkańców m. Okunie”. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Narodowa 
Fundacja Ochrony Środowiska ZTUK w Szczecinie za kwotę 34.809,00 zł. 

 
5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem właściciela działki nr 217/2 obręb 2 

Barlinek (ul. Strzelecka) o usunięcie lampy oświetleniowej, która stoi na granicy 
działki i będzie kolidować z projektowanym ogrodzeniem. 
W związku z kolizją słupa stojącego na granicy działek w obrębie nr 2 Barlinek: 
działki gminnej o nr 212/5 i działki prywatnej o nr 217/2 wpłynął wniosek o 
przesunięcie słupa wraz z kablem z posesji prywatnej. Na zapytanie o cenę wpłynęły 2 
oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy PHU MULTI INSTAL 
R.Garbiak Gleźno 18A 73-200 Choszczno za kwotę 2.337,00 zł brutto. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dotyczącą projektu pn. „Budowa sieci 

kanalizacyjnej we wsi Dziedzice, Strapie i Nowa Dziedzina”, planowanego do 
realizacji z poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem 
lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię 
odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego PROW na lata 2014-2020. Burmistrz 
postanowił rozpocząć prace, które pozwolą Gminie prawidłowo rozliczyć dotację: 
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- uzyskanie umów użyczenia /dzierżawy od właścicieli gruntów, przez które 
przebiegać będzie planowana sieć kanalizacyjna- za zadanie odpowiedzialny będzie 
RGN. 
- przyłączenie użytkowników sieci kanalizacyjnej do terminu rozliczenia projektu ( 
termin zostanie określony po złożeniu wniosku o dofinansowanie)- za zadanie 
odpowiedzialny będzie RGN we współpracy z RGPI w zakresie wykonania 
dokumentacji. 
 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dowozu dzieci do szkół w zw. z budową 
drogi gminnej na odcinku Równo – Laskówko. Burmistrz zapoznał się z informacjami 
w sprawie dowozu, które wynikły na spotkaniu w dniu 14.09.2016r. i przychylił się do 
propozycji ROSK, że zostanie podpisana umowa z opiekunką, która będzie prowadzić 
dzieci z autobusu do przystanku w trakcie gdy droga nie będzie przejezdna.  

 
8. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze propozycją Totalizatora Sportowego w spr. 

ustawienia kiosku- kolektury przy ul. Górnej 1 i wyraził zgodę na usytuowanie 
tymczasowego obiektu budowlanego- kiosku kolektury na dz. 101/2. Burmistrz 
udzielił zgodę na usadowienie obiektu w odległości nie mniejszej niż 2,5 m od 
zewnętrznej krawędzi drogi gminnej- ul. Górna. 

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją na temat planowanej kontroli zachowania 

trwałości projektu „Remont nawierzchni ulic, chodników, parkingów i ciągów 
pieszych na terenie starego miasta w Barlinku” dofinansowanego ze środków UE w 
ramach RPOWZ 2007-2013. 

 
10. Burmistrz Barlinka przy udziale Sołtysa Rychnowa R.Karweckiego, Radnego 

R.Romaniuka, oraz projektanta i inspektora W.Krasowskiego zapoznał się ze sprawą 
budowy boiska wielofunkcyjnego w Rychnowie. 
Burmistrz zapoznał się ze stanem realizacji robót na zadaniu „Budowa boiska 
wielofunkcyjnego w Rychnowie” i postanowił: 
- ogrodzenie i furtka od strony OSP ma zostać postawione na nowo (drewniane) ze 
względu na bezpośrednie sąsiedztwo oddziału przedszkolnego.  
- grill zostanie zakupiony przez Sołectwo,  
- decyzja w sprawie nasadzeń zostanie podjęta na wiosnę – po dokonaniu odbioru i 
stwierdzeniu potrzeby dokonania nasadzeń wzdłuż projektowanego ogrodzenia.  
Burmistrz zapoznał się ze sprawą różnicy w terenie, jaka wynikła przy wykonywaniu 
chodnika od strony drogi powiatowej i przychylił się do wniosku Wykonawcy o 
wykonanie utwardzenia terenu przed budynkiem nr 56 w ramach robót dodatkowych – 
za kwotę 6993,75 zł (kwota sprawdzona przez inspektora nadzoru).  
Burmistrz przychylił się także do wniosku Radnego o zdemontowanie barierki przy 
budynku nr 56 – po uzgodnieniu tego z zarządcą drogi. 

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Nadleśnictwa Barlinek dotyczącego 

ujęcia przy opracowaniu dokumentacji projektowo – wykonawczej sieci 
wodociągowej budynków Okunie 14 i Okunie 17, które zlokalizowane są na działkach 
o nr ewid. 160/8 i 183/4 obręb Okunie (podobnie jak posesja na dz. 188/1). Burmistrz 
przychylił się do wniosku.  
W związku ze zmianami w sposobie dofinansowania i koniecznością wykonania 
programu funkcjonalno-użytkowego (zamiast dokumentacji projektowo-
wykonawczej) dla sieci wodociągowej w m. Okunie Burmistrz wyraził zgodę na 
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rozwiązanie umowy z NFOŚ ZTUK ze Szczecina i wykonanie przez tego Wykonawcę 
PFU na podstawie § 8 Zarządzenia nr 91/2014 z dnia 17 kwietnia 2014r. w sprawie 
wprowadzenia „Regulaminu udzielania zamówień publicznych, których wartość nie 
przekracza 30.000 euro”.    

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z etapem opracowywania dokumentacji oraz 

koncepcją zagospodarowania placu gminnego przy ul. Wiosennej w Moczkowie 
przedłożoną na spotkaniu w dniu 23.09.2016r. W związku z faktem, iż działka 161/25 
obręb Moczkowo w MPZP jest częściowo przeznaczona pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną burmistrz przychylił się do wniosku o wyłączenie tego zakresu działki z 
inwestycji. Projekt będzie obejmował część działki przeznaczoną w MPZP pod teren 
zieleni. W przyszłości pozostała część działki pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną zostanie wydzielona przez RGN.  

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozbudowy i termomodernizacji remizy 

OSP w Mostkowie, oraz przebudowę i termomodernizację świetlicy wiejskiej w 
Osinie.  
Projektant poinformował, że nie jest możliwe wykonanie audytu dla obu obiektów ze 
względu na to, że nie są one ogrzewane, a ponadto następuje ich rozbudowa i 
przebudowa. Powoduje to wykroczenia poza zasady określone w programach 
termomodernizacyjnych i brak możliwości złożenia odpowiedniego wniosku o 
dofinansowanie na termomodernizację obu obiektów.  
Projektant poinformował, że nie może złożyć dokumentacji dla obu obiektów ze 
względu na nie wydanie do dnia dzisiejszego warunków zabudowy dla obu obiektów. 
Zgodnie z informacjami od urzędów wydających warunki będą one dostępne dla 
Mostkowa ok. 12.10.16 r., a dla Osiny ok. 15.10.16 r. Wykonawca wnioskuje o 
zmianę terminu złożenia wniosku o pozwolenie na budowę dla obu obiektów do 
15.11.16 r. 
Burmistrz wyraził zgodę na odstąpienie z realizacji audytów w tym zakresie należy 
przeprowadzić negocjacje z projektantem. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. projektu pn. „Budowa sieci 

kanalizacyjnej we wsi Dziedzice, Strąpie i Nowa Dziedzina”.  
20.09.2016r. Urząd Marszałkowski poinformował o otwarciu naboru wniosków do 
PROW na dofinansowanie zadań z zakresu gospodarki wodno- ściekowej, termin 
naboru upływa dnia 04.11.2016r. Wraz z ogłoszeniem opublikowano aktualizację 
dokumentu pn. „Specjalna Strefa Włączenia Województwa Zachodniopomorskiego”. 
Zaktualizowany dokument zawiera zapisy, które niekorzystnie wpływają na punktację 
projektu Gminy. W stosunku do poprzedniej wersji dokumentu SSW poprawie uległ 
wskaźnik poziomu infrastruktury technicznej w Gminie, co ujmuje Gminie 3 pkt. 
RGPI.VI. poinformował, że minimalna liczba pkt. pozwalająca uzyskać 
dofinansowanie to 12- po aktualizacji SSW szacujemy, że Gmina uzyska 9 pkt.. 
Uzgodniono, iż składając wniosek Gmina będzie walczyła o przyznanie pkt. w ramach 
kryterium „Realizacja projektu we wsi gdzie nie była wcześniej realizowana operacja 
z PROW z zakresu wod-kan. 

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą możliwości uzyskania dofinansowania ze 

środków PROW na realizację zadania „Zaopatrzenie w wodę mieszkańców m. 
Okunie”. Biorąc pod uwagę ryzyko opisane w poprzednim punkcie dot. możliwości 
uzyskania dofinansowania na realizację projektu pn. „Budowa sieci kanalizacyjnej we 
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wsi Dziedzice, Strąpie i Nowa Dziedzina”. Burmistrz podjął decyzję o przygotowaniu 
drugiego projektu, który zostanie złożony do PROW w ramach działania gospodarka 
wodno- ściekowa. Projekt dotyczy budowy wodociągu w m. Okunie. Szacowana 
punktacja tej inwestycji to 13 pkt. 

 
16. Burmistrz Barlinka zaakceptował ofertę firmy Handel i Usługi Waldemar Wrzesiński 

na naprawę lamp w parku im.Laskera i oświetlenia kijków – łącznie 9 lamp za kwotę 
3.250,00 zł brutto. 

 
17. Burmistrz Barlinka nawiązując do pisma z dnia 14 września 2016 r. dotyczącego 

przesłania skorygowanego projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Przelewice w obr. Płońsko, Rosiny, 
Laskowo, Topolinek, Jesionowo i Lucin wraz z prognozą oddziaływania na 
środowisko – wyraził następującą opinię:  
W zakresie przedłożonego projektu Studium:  

W określonej na str. 7 i 8 podstawie formalno-prawnej- nadal powinna zostać 
wskazana ustawa z dnia 20 maja 2016 r. o inwestycjach w zakresie elektrowni 
wiatrowych, która w przypadku przedmiotowej zmiany studium - prowadzonej w celu 
wyznaczenia terenów pod lokalizację siłowni wiatrowych - ma kluczowe znaczenie 
(jako podstawę działania wskazano tutaj 22 akty prawne z pominięciem ustawy, która 
powinna odgrywać istotną rolę przy wyznaczaniu terenów pod siłownie wiatrowe).  
Wobec treści na str. 29, cyt.: Planowana lokalizacja elektrowni wiatrowych w ramach 

gruntów rolnych w obrębach Płońsko, Rosiny, Topolinek Laskowo, Jesionowo i Lucin 

zlokalizowana będzie ponad 1 km od najbliższego obszaru Natura 2000 [PLH 320006 

„Dolina Płoni i Jezioro Miedwie]” – wnoszę uwagę, iż w odniesieniu do określonych 
form ochrony przyrody (m.in. parki krajobrazowe, obszary Natura 2000) - również 
obowiązują rygory związane z zachowaniem odpowiedniej odległości od 
lokalizowanych elektrowni wiatrowych. Zaznaczam przy tym, iż w treści Studium 
brakuje odniesienia, co do zachowania odległości od granic Barlinecko-Gorzowskiego 
Parku Krajobrazowego (jest mowa tylko o otulinie Parku), natomiast podana odległość 
od obszarów Natura 2000 stoi w sprzeczności w treścią prognozy oddziaływania na 
środowisko, gdzie na str. 157 wskazuje się, iż tereny lokalizacji elektrowni 

wiatrowych wyznacza się w odległości min. 2000 m od granicy obszaru Natura 2000.  
Wszystkie wprowadzone korekty po uwagach burmistrza w treści przedłożonego 
projektu Studium, a uwidocznione na stronach 75, 79, 80, 85 - nie odzwierciedlają 
stanu prawnego i faktycznego. Burmistrz stwierdził, iż z uwagi na brak 
przeprowadzenia analizy w zakresie lokalizacji istniejącej zabudowy mieszkaniowej w 
odniesieniu do wyznaczonych na załączniku graficznym terenów lokalizacji 
elektrowni wiatrowych (w treści studium i w prognozie brakuje takiej analizy) - nie 
można wprowadzać do tekstu stwierdzeń, iż wprowadzone ustalenia spełniają wymogi 

wynikające z art. 4 ustawy z dnia 20 maja 2016 r. o inwestycjach w zakresie 

elektrowni wiatrowych, zwłaszcza w przypadku braku informacji, co do wysokości 
siłowni. 
Już z przeprowadzonej analizy istniejącego zainwestowania w obszarze Gminy 
Barlinek wynika, iż: 
w obszarze wsi Równo zlokalizowana jest zabudowa mieszkaniowa położona  
w odległości około 1400 m od wyznaczonego w przedłożonym projekcie Studium 
terenu elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą; 
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w obszarze wsi Jarząbki zlokalizowana jest zabudowa mieszkaniowa położona w 
odległości około 1700-1800 m od wyznaczonego w przedłożonym projekcie Studium 
terenu elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą; 
w obszarze wsi Rówienko zlokalizowana jest zabudowa mieszkaniowa położona  
w odległości około 1900 m od wyznaczonego w przedłożonym projekcie Studium 
terenu elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą. 

Zgodnie z cytowaną wyżej ustawą – odległości te są wyznacznikiem wysokości 
projektowanych elektrowni wiatrowych, mierzonych od poziomu gruntu do 
najwyższego punktu budowli (a więc już tylko w odniesieniu do Gminy Barlinek 
wysokości te zamykają się w górnych granicach 140 – 190 m). W obszarze Gminy 
Przelewice – odległości te wynoszą kilkaset metrów, co niweczy w przyszłości 
możliwość sporządzenia planu miejscowego w oparciu o przedłożony projekt Studium 
(przynajmniej w odniesieniu do tych terenów, które są zlokalizowane najbliżej granic 
administracyjnych z Gminą Barlinek). 

W zakresie przedłożonej prognozy oddziaływania na środowisko:   

Na stronach 7-8 w podanej podstawie opracowania dokumentu oraz przepisów prawa 
nie wskazano ustawy z dnia 20 maja 2016 r. o inwestycjach w zakresie elektrowni 
wiatrowych.  
Na stronie 41 w podrozdziale 2.11.1. „Prawne formy ochrony przyrody” – nie 
określono odległości opracowania od granic Barlinecko-Gorzowskiego Parku 
Krajobrazowego (jest to forma ochrony przyrody, którą respektuje się przy 
wyznaczaniu lokalizacji siłowni wiatrowych). Wspomniano jedynie o otulinie Parku. 
Na stronach 167-171 w podrozdziale 8 „Oddziaływanie na ludzi” – określone zostały 
ograniczenia odnoszące się do wprowadzania zakazu zabudowy związanej ze stałym 
pobytem ludzi w odniesieniu do: 
dopuszczalnego hałasu, 
infradźwięków, 
pola elektromagnetycznego, 
efektu cienia i efektu stroboskopowego - 
z pominięciem ustawy o inwestycjach w zakresie elektrowni wiatrowych, która 
określa warunki i tryb lokalizacji elektrowni wiatrowych oraz warunki lokalizacji 
elektrowni wiatrowych w sąsiedztwie istniejącej albo planowanej zabudowy 
mieszkaniowej. 
W wytycznych do miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego również 
brakuje odniesienia w zakresie konieczności zachowania odległości lokalizowanych 
siłowni wiatrowych od zabudowy mieszkaniowej (str. 176 prognozy).   

Odnosząc się do stwierdzenia w przytoczonym na wstępie piśmie, iż przesyłany tekst 
zmiany Studium został uzgodniony przez Wojewodę – burmistrz zwrócił uwagę, iż na 
etapie uzgadniania i opiniowania projektu Studium (art. 11 pkt 6 ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym), wojewoda dokonuje uzgodnienia tego 
dokumentu wyłącznie w zakresie jego zgodności z ustaleniami programów 
zawierających zadania rządowe służące realizacji inwestycji celu publicznego o 
znaczeniu krajowym, a nie zgodności dokumentów planistycznych pod względem 
formalno-prawnym. 
 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozbudowy i termomodernizacji remizy 
OSP w Mostkowie, oraz przebudowy i termomodernizacji świetlicy wiejskiej w 
Osinie. 
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Ponieważ nie ma możliwości złożenia wniosku o dofinansowanie termomodernizacji 
na budynki przy zmianie ich kubatury należy usunąć z zakresu przedmiotu umów 
wykonania audytów energetycznych. Zastępca burmistrza wynegocjował z 
wykonawcą obniżenie ceny o 1.500 zł w przypadku remizy w Mostkowie oraz 2.000 
zł w przypadku świetlicy w Osinie.  
Burmistrz wyraził zgodę na wnioskowane przez projektanta przedłużenie terminu 
złożenia wniosków pozwolenia do 15.11.2016r.- wydanie pozwolenia 01.02.2017r.  
Burmistrz wyraził zgodę na przygotowanie odpowiednich aneksów do umów.  

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wzmocnienia terenów inwestycyjnych 

„Starego Tartaku” w Barlinku pod rozwój działalności turystycznej. 
W związku z planami zagospodarowania działki 243/34 proponuje się wyniesienie 
całej infrastruktury z tej działki. W związku z tym zwrócono się do PW-K Płonia Sp. z 
o.o. o podanie warunków przyłączenia kaplicy cmentarnej do sieci wodociągowej i 
kanalizacji sanitarnej poza obszarem działki.  
W związku z otrzymaniem tych warunków burmistrz rozszerzył zakres projektowania 
o nowe przyłącza. Koszt prac projektowych nie zmieni się.   

 
20. Burmistrz Barlinka wyraził zgodę na zmianę stałej organizacji ruchu ul. Sienkiewicza 

w związku z prowadzoną przebudową. Jest to ulica bez możliwości przejazdu 
stanowiąca jedynie dojazd do domów jednorodzinnych z możliwością parkowania na 
terenie poszczególnych posesji – burmistrz wyraził zgodę na zmianę organizacji ruchu 
proponując wprowadzenie strefy zamieszkania znakiem D-40. 

 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tymczasową organizacją ruchu przedłożoną przez 
Maldrobud wykonawcę przebudowy drogi we wsi Stara Dziedzina: 
W tych realiach nie odnajdą się autobusy szkolne – typowe miejskie autobusy, 
szerokość 2,5 m z uwagi na  
- równość przebudowywanej drogi; 
- zawężenia do 2,75m; 
- możliwość zamknięcia drogi;  
- zakrzewione/ zadrzewione pobocza; 
- częstotliwość kursów. 

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustawienia 2 lamp solarnych w 

miejscowości: Lutowo i Dzikowo (przy dawnej stacji PKP) w ramach zadań 
oświetleniowych zaakceptowanych przez Radę Miejską do wykonania w roku 2016. 
Burmistrz rozpatrzył pozytywnie wniosek, wyraził zgodę na postawienie lampy o 
mocy zbliżonej do lamp w m. Swadzim. Polecił zabezpieczyć w budżecie kwotę ok. 
22.000,00 zł (zakup lamp – ok. 16.000 + koszt map, nadzoru wykonania robót oraz 
geodezyjnej inwentaryzacji powykonawczej). 
Burmistrz zapoznał się także z lokalizacją słupów oświetleniowych zaproponowaną 
przez projektanta w zakresie zadań oświetleniowych w miejscowości: Równo, 
Mostkowo (droga wojewódzka), ul. Poziomkowa Barlinek, Lutówko. Burmistrz 
zaakceptował uwagi i polecił wykonać dokumentację. 
Burmistrz przychylił się do wniosku projektanta w sprawie przekształcenia działki nr 
651/14 przy ul. Poziomkowej (z leśnej na drogową) w celu ułatwienia uzyskania 
zezwolenia na posadowienie słupa oświetleniowego i polecił zlecić przekształcenie 
Zakład Henryka Kądziołki zgodnie ze złożona ofertą za kwotę 615 zł brutto.  
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23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na opracowanie dokumentacji zadaszenia 
tarasu świetlicy w Dzikowie. Wpłynęła 1 oferta firmy Konstruktor Krystian 
Szydłowski z podziałem na 2 przypadki:  

1) kwota 3.690zł brutto – w przypadku wyrażenie zgody na dokonanie zgłoszenia 
(przy zmniejszeniu zadaszenia do 50m2),  

2) kwota 5.535zł brutto – w przypadku składania wniosku o pozwolenie na 
budowę).  

Burmistrz polecił dokonać zlecenia wykonania całkowitego zadaszenia (przy 58m2 
tarasu) po wcześniejszych próbach wynegocjowania niższej ceny.   

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na usunięcie usterki z podziałem na 2 

etapy: 1 – zdiagnozowanie uszkodzonych elementów i 2 – usunięcie usterki. 
Wpłynęły 2 oferty: 

 

Lp. Nazwa i adres oferenta 1 etap cena brutto: 2 etap cena brutto: 

1. 

Solar Solution Sp. z o. o. 
Marcin Kozak 
Kiełpin 23G 
66 – 006 Zielona Góra  

455,10 

max wartość 
wymiany 
uszkodzonych 
elementów: 
3.142,65 

2. 

RE Solar Energy Power Sp. z o. 
o. 
ul. Krzywoustego 22/6  
70 – 314 Szczecin 

1.107,00 

Wykonawca nie jest  
w stanie określić 
wartości 

 

Burmistrz wybrał ofertę Nr 1, a ostateczna decyzja w sprawie usunięcia usterki 
zostanie podjęta po wizycie Wykonawcy i określeniu rzeczywiście uszkodzonych 
elementów. 

  
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. szkolenia z PROW w zakresie 

dofinansowania na projekty z dziedziny wod-kan. RGPI.VI. poinformował o 
konieczności załączenia do wniosku o dofinansowanie decyzji lokalizacyjnej w 
przypadku realizacji zadania w formule „Zaprojektuj- wybuduj”. Ustalono również, że 
załącznik pod nazwą analiza efektywności kosztowej zostanie przygotowany już po 
złożeniu wniosku i po uzyskaniu informacji o kwalifikacji wniosku do dalszej oceny. 

 
 
II. W zakresie spraw gospodarowania nieruchomościami:  

 
1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 159/2016 w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do zamiany położnej w miejscowości 
Moczkowo gm. Barlinek. 

 
2. Burmistrz Barlinka nie wniósł uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zamianę nieruchomości i skierował do Rady Miejskiej w/m 
 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o zmianę powierzchni 
przedmiotu najmu z 104 m2 na 30 m2. Zamiana dotyczy części nieruchomości 
gruntowej będącej własnością Gminy Barlinek, oznaczonej w ewidencji gruntów dz. 
nr 347/1 (ulica Grunwaldzka), poł. w obr. 1 Barlinek. Burmistrz rozpatrzył 
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pozytywnie wniosek, wydał zarządzenie zmieniające zarządzenie w sprawie 
ogłoszenia wykazu nieruchomości, przeznaczonej do oddania w najem w drodze 
bezprzetargowej, stanowiącej własność Gminy Barlinek.  

 
4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy Mammo- med. Sp. z o.o. w 

sprawie wyrażenia zgody na postój mammobusu na dz. nr 239/2, obr.2 m. Barlinku w 
dniu 3 listopada 2016 r. w celu przeprowadzenia bezpłatnego badania 
mammograficznego w ramach Programu Profilaktyki Raka Piersi. Burmistrz 
rozpatrzył pozytywnie wniosek. 

 
5. W związku z koniecznością uregulowania stanu prawnego ze stanem faktycznym 

działki gruntu oznaczonej w ewidencji nr 246/7, obr. Dziedzice gm. Barlinek, 
burmistrz zwrócił się do zarządcy nieruchomości- BTBS Sp. z o.o. o podpisanie 
aneksu do umowy użyczenia nieruchomości ze Stowarzyszeniem Przyjaciół Dziedzic 
dającej prawo stronie umowy do korzystania z ww. działki. 

 
6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SM „Piast” o sprzedaż części gruntu 

ozn. nr 167/86 obr. 2 Barlinek na powiększenie nieruchomości przyległej. Na części 
przedmiotowego gruntu obowiązuje plan zagospodarowania przestrzennego, z 
przeznaczeniem pod drogę wojewódzką. Burmistrz wystąpił do SM „Piast” z 
zapytaniem czy nadal są zainteresowani kupnem. W przypadku pozytywnej 
odpowiedzi zostanie zorganizowany przetarg ograniczony do właścicieli przyległych 
nieruchomości.  

 
7. Burmistrz Barlinka postanowił nie wykonywać prawa pierwokupu prawa użytkowania 

wieczystego działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 804/32 obr. 1 B-ek.  
 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z 3 ofertami na dostawę usługi Internetu do Świetlicy 
Wiejskiej w Krzynce i wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy Echo z Choszczna. Koszt 
usług to 55,02 zł brutto/ mies. + jednorazowa opł. aktywacyjna 60,27zł brutto. 
Burmistrz polecił wypowiedzieć umowę firmie Netia w celu zawarcia nowej umowy z 
nową, wybraną firmą. 

 
9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie 

odszkodowania za grunty nr 251/4, 253/6 obr. 1 Barlinek przejęte pod drogi publiczne. 
Pełnomocnik osoby fizycznej pismem z dnia 19 września 2016 r. zawnioskował, aby 
w ramach odszkodowania Gmina Barlinek przekazała działkę nr 248/13 i cześć działki 
248/15 (konieczne jest wykonanie podziału geodezyjnego) obr. 1 m.Barlinka. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższą zamianę.  

 
10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią w sprawie zakupu elementów siłowni 

zewnętrznej na plac zabaw w Krzynce- wg opinii projektanta, nie ma możliwości 
postawienia urządzeń siłowni zewn. ze wzgl. na brak zachowania strefy 
bezpieczeństwa nowych urządzeń jak i istniejących.  

 
11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osób fizycznych w sprawie zakupu działki 

nr 34 obr. Krzynka. Teren przedmiotowej działki nie jest objęty żadnym 
obowiązującym planem zagospodarowania przestrzennego, a w studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Barlinek ozn. 
jest symbolem PM- jako tereny podmiejskich zespołów zabudowy. Do działki 
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prowadzi droga wewnętrzna na działce nr 33 stanowiąca własność Gminy Barlinek. 
Burmistrz po analizie ustosunkował się negatywnie do wniosku.  

 
12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Wojciecha o odpłatne przejęcie części gruntów przez Gminę pod ciąg pieszy łączący 
ul. Marii Skłodowskiej –Curie z istniejącym ciągiem pieszym stanowiącym własność 
Gminy Barlinek. Na podstawie obowiązującego planu zagospodarowania „Górnego 
Tarasu” możliwe jest wydzielenie geodezyjne terenu zabudowanego ciągiem pieszym. 
Burmistrz polecił złożyć do Rady Miejskiej projekt uchwały w sprawie przejęcia w/w 
nieruchomości, oraz poinformować Parafię o procedurze przejęcia – przygotowanie 
dokumentacji i kosztów z tym związanych.  

 
13. Burmistrz Barlinka zapoznał się wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o wydzierżawienie na 

rzecz Wspólnoty Mieszkaniowej Sportowa 4 części nieruchomości gruntowej ozn. w 
ewidencji dz. nr 695/1, obr. 2 m. Barlinka z przeznaczeniem na ewentualne 
powiększenie parkingu i wykonanie placu zabaw. Burmistrz polecił wystosować 
pismo do obecnego dzierżawcy- Mobilgor Pensjonat pod Sosnami Chwiesiuk 
Krzysztof z zapytaniem czy jest zainteresowany oddaniem osobie trzeciej 
przedmiotowej części nieruchomości. Zaproponowano dwa sposoby: 
- rozwiązanie umowy dzierżawy za porozumieniem stron w zakresie wyłączenia 
części terenu z przedmiotu umowy, 
- wydzierżawienie części nieruchomości przez Mobilgor za zgodą Gminy. 

 
14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z 2 ofertami na zakup węgla opałowego do świetlic 

wiejskich na sezon grzewczy 2016/2017. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą 
firmy P.H.U. Marketing T. Niewiadomski za cenę: 
-orzech drobny- 770zł / tona  
-orzech gruby- 750 zł / tona 
-workowanie 50,00 zł / tona; w koszt węgla został wliczony transport. 

 
15. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaakceptował ofertę firmy Warsztat 

Elektroenergetyczny Janusz Smoła na wykonanie szafki z gniazdami elektrycznymi na 
terenie działki nr 96 obr. Moczydło gm. Barlinek za kwotę 1683,10 zł z VAT  

 
16. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 166/2016 w sprawie powołania 

rzeczoznawców do prowadzenia szacowania. 
 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą ZPU Eko- Energia S. Weraksa na dostawę 
energii cieplnej do Świetlicy Wiejskiej w Lutówku w sezonie grzewczym 2016/2017. 
Stawka pozostaje bez zmian jak w poprzednim okresie grzewczym. Burmistrz wyraził 
zgodę na zawarcie umowy na okres 1 roku.  

 
18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem współwłaściciela nieruchomości o 

naprawę „drogi dojazdowej” do budynku położonego w Barlinku przy ul. Gorzowskiej 
nr 16a. Właściciele nieruchomości ozn. dz. nr 420/2 i 774/5 położonej przy ul. 
Gorzowskiej 16a korzystają w sposób czynny w zakresie przechodu i przejazdu przez 
część dz. nr 774/6 stanowiącej własność Gminy Barlinek- dostęp do drogi publicznej 
ul. Gorzowskiej. Burmistrz polecił wystąpić z zaleceniem do zarządcy nieruchomości 
–BTBS Sp. z o.o. aby doraźnie dokonywał napraw w zależności od potrzeb.   
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19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami BTBS Sp. z o.o. w Barlinku w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Barlinek. Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie, 
wydał zarządzenie Nr 169/2016 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w najem w drodze bezprzetargowej, stanowiącej własność 
Gminy Barlinek, oddanej w administrowanie Barlineckiemu Towarzystwu 
Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Barlinku. 

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dzierżawy pomieszczeń po byłej bibliotece 

usytuowanych w budynku położonych w miejscowości Rychnów 56. Burmistrz 
polecił skierować projekt uchwały do Rady miejskiej w sprawie najmu lokalu nr 4 w 
budynku Rychnów 56.  

 
21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie inwentaryzacji zbiorników 

bezodpływowych oraz przydomowych oczyszczalni ścieków zlokalizowanych na 
terenie Gminy Barlinek. Wpłynęły 2 oferty, najkorzystniejszą złożyła firma Ekolog 
Sp. z o.o. z Poznania za kwotę 6.150,00 zł brutto. Burmistrz polecił uszczegółowić 
ofertę.   

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy JWB sp. z o.o. o udostępnienie 

pojemnika na leki przeterminowane. Wnioskodawca zwrócił się z prośbą o 
umieszczenie w aptece przy ul. Szpitalnej pojemnika na leki przeterminowane. 
Burmistrz ustosunkował się negatywnie do wniosku, ponieważ obecnie mieszkańcy 
Gminy Barlinek mogą bezpłatnie dostarczać przeterminowane leki bezpośrednio do 
PSZOKu. 

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Szczecinie z siedzibą w Szczecinie przy ul. Matejki 6b o 
nieodpłatne przejecie przez Gminę Barlinek działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów 
nr 640/11 obr. Barlinek 2. Burmistrz ustosunkował się negatywnie do sprawy, Gmina 
nie jest zainteresowana przejęciem w/w nieruchomości. 

 
24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą skorzystania z prawa pierwokupu prawa 

użytkowania wieczystego działki gruntu oznaczonej w ewidencji gruntów nr 1010/3 o 
pow. 0,1313 ha obręb Barlinek 2. Burmistrz ustosunkował się negatywnie do 
powyższego, Gmina nie skorzysta z prawa pierwokupu.  

 
25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z odpowiedzią Barlineckiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego w Barlinku w sprawie zagospodarowania terenu 
użytkowanego przez członków Wspólnoty Mieszkaniowej w Barlinku przy ul. 
Sądowej 10. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie w powyższej sprawie z Prezes 
BTBS Sp. z o. o. 

 
26. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 170/2016 w sprawie zbycia w trybie 

bezprzetargowym działki gruntu położonej w Barlinku przy ul. Sportowej w celu 
poprawienia warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości.  

 
27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Barlinek działek ozn. nr 2119/4,2119/6, 2119/8 na potrzeby drogi i infrastruktury 
technicznej. Działki są w wieczystym użytkowaniu firmy PANAMERA Sp. Cywilna 
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W.Gębicki, J.Kania z siedzibą w Tychach i stanowią własność Gminy Barlinek. 
Burmistrz postanowił wygasić użytkowanie wieczyste dla w/w działek. 

 
28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Barlinek Inwestycje z propozycją 

udostępnienia gminie działki nr 191 na potrzeby budowy ścieżki rowerowej, w zamian 
za coroczne zwolnienie z opłat i podatków związanych z przedmiotową działką. 
Burmistrz ustosunkował się negatywnie do pisma, ponieważ nie ma podstaw 
prawnych do zwolnienia wnioskodawcy z podatku od nieruchomości. Burmistrz 
zaproponował cenę nabycia przedmiotowej nieruchomości w kwocie 13.000 zł. 

 
 
III. W zakresie spraw finansowo-budżetowych : 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Równo o uruchomienie 

środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dożynek. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 
rok. 

 
2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zaległości z tytułu nierozliczonych dotacji 

z budżetu gminy za lata 2011-2014 Stowarzyszenia Kultury Fizycznej „Pogoń”. 
Burmistrz wyraził zgodę na umorzenie powyższych zaległości.  

 
3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o uruchomienie 

środków w kwocie 500,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dożynek. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 
rok. 

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Żydowo o uruchomienie 
środków w kwocie 100,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na bieżące utrzymanie terenów zielonych i czystości w ramach akcji 
Sprzątanie Świata 100zł. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż 
wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2016 
rok. 

 
5. Burmistrz Barlinka powołał komisję przetargową dla zadania „Udzielenie 

długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowanego deficytu 
budżetu Gminy Barlinek w roku 2016 z przeznaczeniem na dofinansowanie wydatków 
inwestycyjnych w kwocie do 4 000 000,00 zł”. Burmistrz zaakceptował podział zadań 
członków komisji. 
Komisja w składzie: 
-  E.Włodkowska- Przewodnicząca- kierowanie pracą komisji, ustalenie wartości 
zamówienia, wybór trybu, określenie kryteriów oceny ofert, ocena spełnienia 
warunków udziału w postępowaniu przez wykonawców oraz badanie i ocena ofert; 
-  E.Jakubowska- Członek- przygotowanie opisu przedmiotu zamówienia , ogłoszenie 
w BZP i BIP, wybór trybu, przygotowanie postępowania i przeprowadzenie 
postępowania, określenie kryteriów oceny ofert, ocena spełnienia warunków udziału w 
postępowaniu przez wykonawców oraz badanie i ocena ofert, sporządzanie protokołu; 
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-  E.Hinc- Dziedziela- Członek- otwarcie ofert , ocena spełnienia warunków udziału w 
postępowaniu przez wykonawców oraz badanie i ocena ofert. 
 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o uruchomienie 
środków w kwocie 2000,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na zakup namiotów i termosów. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 
7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o uruchomienie 

środków w kwocie 1000,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na doposażenie ochotniczej straży pożarnej. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o uruchomienie 
środków w kwocie 750,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Dnia Seniora. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2016 rok. 

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Płonno o uruchomienie 
środków w kwocie 1000,00 zł brutto przyznanych Sołectwu w ramach Funduszu 
Sołeckiego na organizację Święta Pieczonego Ziemniaka. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w 
Funduszu Sołeckim na 2016 rok. 

 
 
IV. W zakresie spraw oświaty, sportu, kultury i spraw społecznych. : 

 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem rodzica z prośbą o objęcie córki Juli 
Smoczyk zajęciami etyki, dyrektor poinformował o braku możliwości realizacji 
nauczania etyki w szkole (zgłosiło się mniej niż siedmiu uczniów).  
Zgodnie z §2, ust.2 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 14 kwietnia 
1992 r. w sprawie warunków sposobu organizowania nauki religii w publicznych 
przedszkolach i szkołach (D. U. Nr 36, poz. 155, z póź. zm.) 
Burmistrz polecił zorganizowanie nauki etyki w  grupie międzyszkolnej w 
Publicznym Gimnazjum nr 1 w Barlinku. 
Burmistrz Barlinka zgodnie z  §5, ust.3 wymienionego rozporządzenia, wskazał 
Zbigniewa Lewandowskiego jako dyrektora zatrudniającego nauczyciela etyki w 
grupie międzyszkolnej.  

 
 
V. W zakresie spraw BOK : 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności BOK za rok 

2015/2016 i zgodnie z planem pracy skierował do Rady Miejskiej w/m. 
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VI. W zakresie spraw OPS : 

 
1. Burmistrz Barlinka po wniesieniu poprawek do sprawozdania z realizacji Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Barlinek na lata 2013-2018 za rok 
2015 skierował je zgodnie z planem pracy do Rady Miejskiej w/m.  
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Burmistrz Barlinka wydał następujące zarządzenia: 
 
 

Lp. 
Nr 

Zarządzenia 
W sprawie Data Uwagi 

1. 161/2016 
Rozliczania kosztów utrzymania obiektu 
przedszkolno- żłobkowego przy ulicy Podwale 
11 w Barlinku. 

22.09.2016 ROSK.I. 

2. 162/2016 
Planów finansowych jednostek budżetowych 
Gminy Barlinek na 2016 rok.  

26.09.2016 Skarbnik 

3. 163/2016 Zmiany budżetu Gminy Barlinek. 26.09.2016 Skarbnik 

4. 164/2016 

Powołania składu osobowego Zespołu 
wdrażającego Strategię Integracji i 
Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Barlinek na lata 2013-2018. 

27.09.2016 
Sekretarz  
Traci moc 
Zrządzenie Nr 
200/2015  

5. 165/2016 
Sprawie planów finansowych jednostek 
budżetowych Gminy Barlinek na 2016 rok. 

29.09.2016 Skarbnik 

6. 166/2016 
Powołania rzeczoznawców do prowadzenia 
szacowania. 

29.09.2016 RGN.VII. 

7. 167/2016 
Planów finansowych jednostek budżetowych 
Gminy Barlinek na 2016 rok.  

30.09.2016 Skarbnik  

8. 168/2016 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2016 rok.  30.09.2016 Skarbnik 

9. 169/2016 

Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w najem w drodze 
bezprztergowej, stanowiącej własność Gminy 
Barlinek, oddanej w administrowanie 
Barlineckiemu Towarzystwu Budownictwa 
Społecznego Sp. z o. o. w Barlinku. 

06.10.2016 RGN.VI. 

10. 170/2016 

Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 
170/2016 w sprawie zbycia w trybie 
bezprzetargowym działki gruntu położonej w 
Barlinku przy ul. Sportowej w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej 
nieruchomości.  

06.10.2016 RGN.IV. 

11. 171/2016 

Ustalenia stawek czynszowych za najem 
obiektów sportowych przy ul. Sportowej i 
Strzeleckiej, stanowiących własność Gminy 
Barlinek.  

11.10.2016 RGN.VI. 

12. 172/2016 

Burmistrz Barlinka wydał zrządzenie Nr 
172/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
działki gruntu, która wraz z dotychczas 
wydzieloną działką gruntu będzie spełniać 
wymogi działki budowlanej i udzielenia 
bonifikaty od ceny nieruchomości. 

13.10.2016 RGN.IV. 

13. 173/2016 

Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie Nr 
173/2016 w sprawie zbycia w trybie 
bezprztergowym działki gruntu położonej w 
Barlinku przy ul. Sądowej w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej 
nieruchomości.  

13.10.2016 RGN.IV. 
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14. 174/2016 
Powołania składu osobowego Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie w Barlinku 

18.10.2016 
RO.I. 
Traci moc 
zarządzenie Nr 
104/2016 

15. 175/2016 
Ogłoszenia naboru na wolne stanowisko 
urzędnicze audytora wewnętrznego w Urzędzie 
Miejskim w Barlinku  

18.10.2016 Sekretarz 

16. 176/2016 

Powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia postępowania konkursowego w 
sprawie naboru na wolne stanowisko urzędnicze 
audytora wewnętrznego w Urzędzie Miejskim 
Barlinku  

18.10.2016 Sekretarz 

17. 177/2016 
Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaży. 

19.10.2016 RGN.II. 
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W okresie międzysesyjnym zostały podjęte decyzje na podstawie Uchwały 

Nr V/92/2015 Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 29 stycznia 2015r. w sprawie 

określenia zasad wydzierżawiania, najmu, użyczania, obciążania nieruchomości 

oraz ich części, stanowiących własność Gminy Barlinek (Dz. U. Woj. Zach. Z 

dnia 3 marca 2015r., poz.644). 
 
1. Wykaz części nieruchomości przeznaczonej do oddania w najem w drodze bezprzetargowej 
na czas nieoznaczony, stanowiącej własność Gminy Barlinek: 
 

1) część nieruchomości gruntowej zabudowanej murowanym pomieszczeniem 
gospodarczym, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 151/4 o pow. użytkowej 6,60 m2  
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Armii Polskiej 1 w Barlinku                        
z przeznaczeniem na cele gospodarcze, 

2) część nieruchomości gruntowej zabudowanej murowanym pomieszczeniem 
gospodarczym, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 151/4 o pow. użytkowej 6,10 m2, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Armii Polskiej 1 w Barlinku                       
z przeznaczeniem na cele gospodarcze, 

3) część nieruchomości gruntowej zabudowanej murowanym pomieszczeniem 
gospodarczym, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 151/4 o pow. użytkowej 6,10 m2, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Armii Polskiej 1w Barlinku                                
z przeznaczeniem na cele gospodarcze, 

4) część nieruchomości gruntowej zabudowanej murowanym pomieszczeniem 
gospodarczym, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 151/4 o pow. użytkowej 6,60 m2, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Armii Polskiej 1 w Barlinku                                     
z przeznaczeniem na cele gospodarcze, 

5) część nieruchomości gruntowej zabudowanej murowanym pomieszczeniem 
gospodarczym, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 151/4 o pow. użytkowej 6,10 m2, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Armii Polskiej 1 w Barlinku                                 
z przeznaczeniem na cele gospodarcze, 

6) część nieruchomości gruntowej zabudowanej murowanym pomieszczeniem 
gospodarczym, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 151/4 o pow. użytkowej 6,10 m2, 
położonej w obrębie 2 m. Barlinka przy ul. Armii Polskiej 1 w Barlinku                                   
z przeznaczeniem na cele gospodarcze. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
1. Uczestniczono w posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom „Bratek” w 

Barlinku, podczas którego omówiono m.in. plany działalności i potrzeby 
stowarzyszenia w kolejnych latach. 

2. Uczestniczono w uroczystości 20-lecia powstania Przedszkola Miejskiego nr 1 im. 
Janiny Porazińskiej w Barlinku. 

3. W Publicznym Gimnazjum nr 1 im. Boh. Westerplatte w Barlinku odbyły się 
uroczystości związane z wybuchem II Wojny Światowej. 

4. Uczestniczono w Jubileuszu 20-lecia Chóru „Halka” i uroczystości nadania imienia 
„Jana Szwarackiego i chóru „Halka”” placowi u zbiegu ulic: Szpitalna, Boczna, 
Leśna. 

5. Odbyło się spotkanie z udziałem dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 
Drogowego w Szczecinie przy udziale radnego wojewódzkiego J. Falińskiego i 
wicestarosty myśliborskiego M. Norsesowicza nt. możliwości powstania w Barlinku 
zamiejscowego oddziału egzaminacyjnego. 

6. Uczestniczono w otwarciu regat „O Puchar 4. Wysp” zorganizowanych przez Klub 
Żeglarski „Sztorm” Barlinek. 

7. Uczestniczono w Inauguracji Roku Akademickiego w Akademii im. Jakuba z 
Paradyża w Gorzowie Wielkopolskim. 

8. W Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 
podpisano umowę na dofinansowanie „Budowy kanalizacji deszczowej w Barlinku” 
(wartość projektu 3,8 mln zł w tym dofinansowanie 3,3 mln zł). 

9. Odbyła się Inauguracja Roku Kulturalnego 2016/2017 połączona z Inauguracją Roku 
Akademickiego przez słuchaczy Barlineckiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

10. Uczestniczono w Kongresie Kobiet z obszarów wiejskich, który odbył się w OW 
Janowo w Barlinku. 

11. Odbyło się spotkanie z dyrektorem i wicedyrektorem Regionalnego Centrum 
Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Szczecinie ws. decyzji o likwidacji punktu 
poboru krwi w Barlinku. 

12. Odbyły się gminne obchody Dnia Edukacji Narodowej połączone z jubileuszem 25-
lecia powstania Szkoły Podstawowej nr 4 im. H. Sienkiewicza w Barlinku. 

13. Z okazji 20-lecia współpracy z Eksjö w Barlinku przebywała delegacja miasta 
partnerskiego, której przewodniczyła Pani Burmistrz. 

 


